



Tsung Tsin Primary School and Kindergarten
崇真小學暨幼稚園

58 Tai Po Road, Kowloon. 九龍大埔道五十八號 Tel 電話: 2777-3679 Fax 傳真: 2777-7256

Homepage 網址: <http://www.tpskg.edu.hk>

English Primary School Section / Anglo-Chinese Speaking Stream Kindergarten Section

英文小學部 及 中英文幼稚園部

Initial Contact 轉遞各部門

Enquiry 一般查詢

[:tpskg@tpskg.edu.hk](mailto:tpskg@tpskg.edu.hk)

[:enquiry@tpskg.edu.hk](mailto:enquiry@tpskg.edu.hk)

International Junior School Section / English-Putonghua Speaking Stream Kindergarten Section

國際小學部

英語普通話幼稚園部

[:international_ip@tpskg.edu.hk](mailto:international_ip@tpskg.edu.hk)

[:international_epk@tpskg.edu.hk](mailto:international_epk@tpskg.edu.hk)

Gifted Education Programme 啟發潛能資優教育計劃

英文小學部/國際小學部

[:gifted_ip@tpskg.edu.hk](mailto:gifted_ip@tpskg.edu.hk)

中英文幼稚園部/英語普通話幼稚園部

[:gifted_kg@tpskg.edu.hk](mailto:gifted_kg@tpskg.edu.hk)

2019 – 2020 年度 英語普通話幼稚園部 / 中英文幼稚園部 幼兒班招生

收生簡介會	<p>【日期及時間】 第一場：2018 年 6 月 20 日(星期三) 6:30 p.m. – 8:30 p.m. 截止報名日期：2018 年 6 月 13 日(星期三)</p> <p>第二場：2018 年 8 月 24 日(星期五) 6:30 p.m. – 8:30 p.m. 截止報名日期：2018 年 8 月 20 日(星期一)</p> <p>【地點】 教會禮堂 3 樓及 4 樓 如出席人數多於教會禮堂座位數目，會安排家長於學校禮堂及課室觀看直播。</p> <p>【報名方法】 網上報名：https://goo.gl/forms/U7AvH97mxuNrO1yp2</p> <p>請於以下日期於學校網頁查閱簡介會出席名單。 第一場：2018 年 6 月 15 日(星期五) 第二場：2018 年 8 月 22 日(星期三)</p> <p>【備註】 1. 簡介會當日不設泊車位，任何車輛亦不得駛入學校範圍內。 2. 請出席者於簡介會完結時索取問卷一份，填妥後於面試日交回。本出席記錄將納入本校評核「家校協作實踐」之其中一項準則。</p>
報讀幼兒班方法	<p>網上報名日期：2018 年 8 月 17 日(星期五) 至 2018 年 9 月 17 日(星期一)</p> <ol style="list-style-type: none">1. 合資格的申請者將以電郵接獲面試通知書。2. 凡於 2018 年 9 月 17 日或之後報名的申請人，暫不獲安排面試，倘若日後有學位空缺，校方將會另行通知家長有關面試之安排。3. 家長於網上遞交入學申請後，請上載出生證明書及報名費 40 元正的自動櫃員機轉賬收據正本(其他入賬方式，如網上銀行轉賬、現金或銀行櫃位入數等恕不接受)，凡資料不齊全者，將不獲安排面試，不便之處，敬請原諒！
面試日期	2018 年 11 月 3 日(星期六)
面試結果	申請者將於面試後 21 個工作天以電郵接獲「面試結果通知書」

備註：申請人須於 2018 年 9 月至 11 月向教育局申請「2019/20 幼稚園入學註冊證」，詳情瀏覽教育局網頁(<http://www.edb.gov.hk/tc/index.html>)。



Tsung Tsin Primary School and Kindergarten
崇真小學暨幼稚園

58 Tai Po Road, Kowloon. 九龍大埔道五十八號 Tel 電話: 2777-3679 Fax 傳真: 2777-7256
Homepage 網址: <http://www.tpskg.edu.hk>
English Primary School Section / Anglo-Chinese Speaking Stream Kindergarten Section
英文小學部 及 中英文幼稚園部
Initial Contact 轉遞各部門 [:tpskg@tpskg.edu.hk](mailto:tpskg@tpskg.edu.hk)
Enquiry 一般查詢 [:enquiry@tpskg.edu.hk](mailto:enquiry@tpskg.edu.hk)
International Junior School Section / English-Putonghua Speaking Stream Kindergarten Section
國際小學部 [:international_jp@tpskg.edu.hk](mailto:international_jp@tpskg.edu.hk)
英語普通話幼稚園部 [:international_epk@tpskg.edu.hk](mailto:international_epk@tpskg.edu.hk)
Gifted Education Programme 啟發潛能資優教育計劃
英文小學部/國際小學部 [:gifted.jp@tpskg.edu.hk](mailto:gifted.jp@tpskg.edu.hk)
中英文幼稚園部/英語普通話幼稚園部 [:gifted.kg@tpskg.edu.hk](mailto:gifted.kg@tpskg.edu.hk)

School Year of 2019-2020

English-Putonghua Speaking Stream Kindergarten Section/ Anglo-Chinese Speaking Stream Kindergarten Section

K1 Admission

Admission Briefing Sessions	<p>【Dates and Time】 First Session: Wednesday, 20th June 2018 Registration Deadline: Wednesday, 13th June 2018</p> <p>Second Session: Friday, 24th August 2018 Registration Deadline: Monday, 20th August 2018</p> <p>【Venue】 3/F-4/F, Chapel When the Chapel is full, parents will be arranged to the School Hall and other classrooms to watch live broadcast.</p> <p>【Application Method】 Online Application: https://goo.gl/forms/U7AvH97mxuNrO1yp2</p> <p>Attendance list of the Briefing Sessions will be released on the school's website on the following dates: 1st Session: Friday, 15th June 2018 2nd Session: Wednesday, 22nd August 2018</p> <p>【Remarks】 1. No entry for all vehicles and no parking is allowed. 2. Each applicant shall receive a questionnaire after the Briefing Session. The questionnaire is to be submitted on the interview day. Attendance will be recorded in one of the school assessment practices of home-school collaboration.</p>
Application Method	<p>Online Application: Friday, 17th August 2018 to Monday, 17th September 2018</p> <ol style="list-style-type: none">Eligible applicants will receive the interview invitation by email.Interviews will not be arranged for applicants submitting applications on or after 17th September 2018. Parents will be notified of the interview if there are vacancies.Parents are required to upload the birth certificate and receipt of the application fee of HKD 40 transferred through ATM (payment made through online banking, cash or bank counters will not be accepted) when submitting the online application. Application without complete information will not be processed.
Interview Date	Saturday, 3rd November 2018
Interview Result	Candidates will receive the Interview Result Notification via email 21 working days after the interview.

Remark: Parents are required to submit an application for the "2019/20 Registration Certificate for Kindergarten Admission" to the Education Bureau from September to November 2017. For more information, please visit the website: <http://www.edb.gov.hk/tc/index.html>